
                                                            Z á p i s n i c a 

                             zo  4.zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Choča 

                           konaného dňa 26.05.2011 o 19.00 hod. v zasadačke OcÚ. 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

Počet prítomných poslancov OcZ:            7 

Neprítomní – ospravedlnení:                     0 

Neprítomní – neospravedlnení:                 0 

Začiatok zasadnutia:                               19.00 hod. 

Ukončenie zasadnutia:                            21.15 hod. 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Procedurálne otázky 

3. Kontrola plnenia uznesení   z posledného zasadnutia OZ  obce Choča 

4. Výberové konanie na funkciu hlavnej kontrolórky obce Choča 

5. Záverečný účet obce Choča za rok 2010  

6. Inventarizácia majetku obce k 31.12.2010 

7. Prejednanie žiadostí od občanov 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Prijatie uznesenia 

11. Záver 

 

 

 

 



K bodu 1 

Pani starostka obce privítala prítomných poslancov na riadnom zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva. 

 

K bodu 2 

Starostka obce oboznámila poslancov s programom zasadnutia a dala o ňom hlasovať. 

Navrhla za zapisovateľku zasadnutia pani Janu Segíňovú, za členov návrhovej komisie pánov 

Pavla Kériho a Jozefa Havrana, za overovateľov zápisnice Františka Mankoveckého a Lenku  

Havranovú. 

Za............... 7 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0, 

 

K bodu 3 

Starostka obce oboznámila poslancov Obecného zastupiteľstva s plnením uznesení  

z predošlého zasadnutia Obecného zastupiteľstva. 

Keďže hlavnej kontrolórke obce skončila pracovná zmluva, starostke obce bolo uložené 

zverejniť podmienky výberového konania na funkciu hlavnej kontrolórky obce. Inzerát bol 

uverejnený v úradnej tabuli obce, na internetovej stránke obce www.obecchoca.sk 

a v regionálnom denníku Tekovské noviny č.8. 

Ďalej starostka obce informovala poslancov o situácii ohľadne získania finančných 

prostriedkov vo forme úveru na financovanie „ Nadstavby TJ“. Obec má už dlhšie obdobie 

nepriaznivé hospodárske výsledky. Množstvo záväzkov voči dodávateľom spôsobuje, že úver 

banky zamietajú. Okrem Dexia banky Slovensko starostka obce oslovila VÚB, Slovenskú 

sporiteľňu, OTP banku, ČSOB, Tatra banku. No žiaľ zatiaľ s rovnakým negatívnym 

výsledkom. V hľadaní možností bude ale ďalej pokračovať. 

Prevádzkovanie ČOV Choča starostka obce konzultovala so zástupcami Západosl.vodárenskej 

spoločnosti s pani Kršákovou a pánom Kršákom. Bolo dohodnuté, že starostka obce pripraví 

dokumentáciu ohľadne ČOV ( príjmy, výdaje, stavebné povolenie, kolaudačné rozhodnutie, 

projektovú  dokumentáciu ..) a následne bude dohodnuté stretnutie spojené s obhliadkou ČOV 

Choča pracovníkmi Zsl. vodárenskej spoločnosti. 

Starostke obce bolo uložené zakladať zvlášť kópie dokumentov ohlásených drobných stavieb 

pre členov stavebnej komisie. 

Obecná rada zasadala za toto obdobie len raz a to dňa 6.05.2011. 

 

 

http://www.obecchoca.sk/


K bodu 4 

Vzhľadom na ukončenie funkčného obdobia hlavnej konrolórky obce bolo vyhlásené 

výberové konanie na túto funkciu. Prihlásila sa jedna kandidátka. Na zasadnutí Obecnej Rady 

dňa 6.05.2011 o 18.00 hod. starostka obce odovzdala poslancom OR zalepenú obálku 

označenú  „ Hlavný kontrolór – neotvárať.“ Poslanci skontrolovali obsah obálky 

a skonštatovali, že všetky dokumenty sú v súlade s požiadavkami. Následne bola vypracovaná 

zápisnica o otváraní obálok na funkciu hlavného kontrolóra obce Choča.  

Na dnešnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva boli dokumenty predložené celému 

Obecnému zastupiteľstvu. Kandidátka Ing. Mariana Mankovecká bola rovnako pozvaná na 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva. V 5 minútovom časovom termíne sa poslancom 

predstavila a tiež svoj zámer vo funkcii hlavnej kontrolórky obce. Následne bola vyzvaná, aby 

opustila rokovaciu miestnosť, aby sa mohlo pristúpiť k voľbe hlavného kontrolóra v súlade s 

§ 18 zákona 369/1990 Zb.z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Poslanci sa 

rozhodli jednohlasne voľbu uskutočniť verejným hlasovaním. Jednohlasne do funkcie hlavnej 

kontrolórky bola zvolená na nasledujúce funkčné obdobie čo je  6 rokov  Ing. Mariana 

Mankovecká. 

( Dokumenty k výberovému konaniu sú súčasťou zápisnice.) 

 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

K bodu 5 

Starostka obce predložila poslancom vypracovaný Záverečný účet obce Choča za rok 2010. 

Obec, tak ako po minulé roky, i v  roku 2010 mala počas celého roka  problémy 

s nedostatkom financií, čo sa odrazilo na výsledku hospodárenia obce. Za celý rok 2010 boli  

celkové príjmy vo výške 160 057,00 € a výdavky vo výške 196 456,57. Schodok rozpočtu 

obce predstavuje sumu – 36 399,57 € . Vzhľadom na celkové výsledky hospodárenia poslanci 

Obecného zastupiteľstva mali výhrady k niektorým položkám plnenia rozpočtu. 

Záverečný účet obce Choča za rok 2010 bol schválený s výhradami voči zlému 

hospodáreniu obce s finančnými prostriedkami. 

 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

 

 



K bodu 6 

 

Starostka obce oboznámila poslancov s inventarizáciou majetku k 31.12.2010. Inventúrne 

súpisy hmotného a nehmotného majetku obce  poslanci preskúmali, informovali sa ohľadne 

určitého druhu majetku ( miešačka, krovinorez, motorová píla...). Informovali sa ohľadne 

osobného motorového vozidla, ktoré obec darovacou zmluvou získala a nafiguruje 

v inventarizácii, nakoľko na automobil nebola stanovená obstarávacia ani nadobúdacia cena. 

Osobné auto je umiestnené v garáži obecného bytu. 

Podľa inventúrneho súpisu obec Choča vlastní IM v celkovej sume 879 797,53 €. 

 

K bodu 7 

Prejednanie žiadostí od občanov: 

a) Ľubomír Brunclík, Choča č.85 

   Ohlásenie drobnej stavby – garáže s rozmermi 6 x 4 m na pozemku par.č. 748/2 za svojím 

rodinným domom súp. číslo 85. Číslo spisu: 11/11 

Poslanci uvedenú žiadosť zvážili a schválili. Obhliadku na mieste vykoná stavebná komisia. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

b) Pavel Gutman, Choča č.62  

  Ohlásenie drobnej stavby  - garáž s rozmermi 3,5 x 6 m na pozemku par.č. 577/1 vo dvore 

rodinného domu súp. č. 62. Číslo spisu: 14/11 

Poslanci žiadosť preskúmali a schválili. Obhliadku na mieste vykoná stavebná komisia. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

c) Ing. Milan Stehlík, Choča č.176 

 Pán Ing. Stehlík dňa 29.04.2011 priniesol na Obecný úrad sťažnosť voči Ing. Jánovi 

Drgoňovi a jeho rodine. Pán Stehlík sa v liste sťažuje na neúnosné zlé správanie zo strany 

svojho suseda ing. Drgoňu a jeho rodiny. 

Poslanci sa zaoberali predmetnou sťažnosťou, no nakoľko sa jedná o opakujúce sa susedské 

spory, poslanci rozhodli, aby sa z dôvodu nezaujatosti  predmetná sťažnosť postúpila na  

Obvodné oddelenie PZ, Zlaté Moravce. 



Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

d) Jaroslav Studený, Choča č.180 

Pán Jaroslav Studený sa sťažoval na skupinu mladých ľudí – rómov, ktorí ho ústne napadli 

dňa 25.04.2011, keď popri nich v predpoludním prechádzal. V sťažnostii nie sú uvedené 

konkrétne mená, z toho dôvodu bol pán Studený vyzvaný k doplneniu týchto údajov. Do 

zasadnutia OZ tieto údaje doručené neboli. 

Poslanci skonštatovali, že pokiaľ v sťažnosti nie sú uvedené žiadne konkrétne mená 

v predmetnej veci nemožno konať. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

e) Jozef Drgoňa, Choča č.51 

Žiadosť o povolenie dokončenia búracích prác na ostatnú stavbu nachádzajúcu sa vo dvore 

pána Jozefa Drgoňu, par.č. 384/1. Stavba sa sama vplyvom počasia začala rúcať. Z hľadiska 

bezpečnosti je nutné toto búranie dokončiť. 

Žiadosť poslanci schválili z dôvodu bezpečnosti pohybujúcich sa osôb v blízkosti ostatnej 

stavby. Stavebná komisia  urobí obhliadku . 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

f) Zuzana Gažiová, Choča č.40 

Žiadosť o vyjadrenie k vydaniu notárskeho osvedčenia o vydržaní nehnuteľnosti. Ide 

o pozemok register „C“ par. č. 421/38 druh pozemku záhrada o výmere 1300 m2  

a register „E“ par.č. 421/38 druh pozemku orná pôda o výmere 3440 m2, písaných na meno 

jej starého otca Jána Kováča. 

Poslanci uvedenú žiadosť jednohlasne schválili nakoľko sa jedná o usporiadanie rodinných 

pozemkov, ktoré pani Gažiová fyzicky užíva a časť z nich má  oplotené. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

g) Slovenský zväz záhradkárov Choča 

Žiadosť o usporiadanie degustácie regionálnych vín v dňoch 2. – 4. 06.2011 v priestoroch 

Obecného úradu Choča. 



 

Poslanci uvedenú žiadosť bez výhrad jednohlasne schválili. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

h) Občania obce 

Žiadosť ohľadne preskúmania výšky cestovného zo Zlatých Moraviec do obce linkou 403465 

o 15.40 hod. Cestujúci tu platia cestovné 2 krát, pri nástupe do autobusu v Zlatých Morav-

ciach a potom pri prestupe do autobusu – prípoja idúceho z Kostolian pod Tríbečom na 

rázcestí. Občania žiadajú o riešenie tejto skutočnosti, nakoľko je to finančne nákladné 

cestovanie. 

Starostka obce sa predloženou žiadosťou zaoberala ihneď po predložení. Možné riešenie je 

potrebné riešiť s Nitrianskym samosprávnym krajom, odbor dopravy.  

Poslanci OZ schvaľujú  riešiť túto žiadosť uvedeným spôsobom. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

ch) František Godál, Choča č.82 

Žiadosť o výstavbu drobnej stavby – ostatná stavba o rozmeroh 5 x 5 m. Stavba bude slúžiť 

na uskladnenie pracovného náradia.Č,spisu 16/11 

Poslanci uvedenú žiadosť preskúmali a jednohlasne schválili. Obhliadku na mieste vykoná 

stavebná komisia. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

i) Ing. Jozef Studený, Choča č.177, 

Žiadosť o drobné stavby – kanalizačnú, elektrickú, vodovodnú a plynovú prípojku 

k novostavbe rodinného domu par.č. 139. Č.spisu 19 – 22/11 

 

Poslanci žiadosť schválili. Obhliadku vykoná stavebná komisia.  

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

 



j)  Radoslav Palovčík, Zlaté Moravce ul. Mojmírova 11 

Žiadosť o prešetrenie neoprávneného vstupu na jeho súkromný pozemok v našej obci, súp. č. 

143. Pán Palovčík v žiadosti upozorňuje na ustanovenia Trestného zákona. V žiadosti 

neuvádza približný termín opakovaného vniknutia na jeho pozemok ani prípadné podozrivé 

osoby. 

Poslanci OZ sa zaoberali i touto žiadosťou. Hoci v obci žijú „pochybné indivíduá“ bez 

dôkazov je nemožné niekoho obviniť. Poslanci schválili nasledovný postup: písomne bude pán 

Palovčík upovedomený o tom, že v prípade ďalšieho zistenia neoprávneného vstupu na jeho 

pozemok je najvhodnejším spôsobom riešenia ohlásiť to na políciu, aby bol spísaný záznam a  

mohli byť zachytené prípadné stopy po páchateľovi. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0,, 

 

K bodu  8 

 

- Starostka obce predložila poslancom OZ zoznam neplatičov na dani z nehnuteľností 

k dátumu 25.05.2011, oboznámila s prácami aktivačných pracovníkov, ktorí v mesiaci máj 

„vyupratovali“ pivničné priestory Obecného úradu a požiarnu zbrojnicu. Oboznámila aj so 

skutočnosťou, že obecná kosačka a drtička sú už opravené. Požiadala poslancov  premyslieť 

postup akým spôsobom by bolo najvýhodnejšie pracovať s uvedenými strojmi, komu ich 

zveriť do prevádzky, aby bol zaručený jednak správny pracovný prístup ale aj údržba kosačky 

a aj drtičky. 

- Ďalej starostka obce oboznámila, že súčasťou upratovania priestorov bolo aj zhromaždenie  

1 100 l kukanádob vo dvore OcU, ktoré sa sťahovali z obce. Vzhľadom k tomu, že niektoré už 

boli v dezolátnom stave dali sa do zberu ( 8 ks). Do obecnej pokladne tým pribudlo 200,00 €. 

- Na tribúnu na miestnom ihrisku sponzorsky dal pán Paluška nové dosky. Tieto budú,  po 

určitých úpravách tribúny namontované. 

- Starostka informovala aj o prebiehajúcom Sčítaní obyvateľov, domov a bytov. 

-V programe OZ nebol bod programu, v ktorom by sa mal prejednávať plán práce hlavnej 

kontrolórky. A tak v  bode programu č.8 – Rôzne, bolo umožnené, aby Ing. Mariana 

Mankovecká vzhľadom na výsledok výberového konania predložila  Obecnému 

zastupiteľstvu Plán práce hlavnej kontrolórky na 06/2011 a na II. polrok 2011. 

Tento plán práce OZ jednohlasne schválilo. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0,, 

 



K bodu 9 

Vzhľadom k tomu, že počas zasadnutia sa poslanci okamžite vyjadrovali k bodom programu, 

diskusii sa hovorilo najmä o Záverečnom účte obce za rok 2010.  

 

K bodu 10 

Člen návrhovej komisie Pavol Kéri predniesol návrh na uznesenie, ktoré poslanci bez výhrad 

schválili. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdržal sa ...................... 0, 

 

K bodu 11 

Starostka obce poďakovala  prítomným poslancom  a hlavnej kontrolórke za účasť na 

zasadnutí OZ. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Lenka Havranová  ............................. 

František Mankovecký  .............................. 

 

 

František Mankovecký                                                                       Alena Záhoreczová    

Zástupca starostky                                                                                     starostka obce 

 

 

 

 

 


